
«Υπάρχουν καταλληλότερες θέσεις για τον ΧΥΤΥ αλλά…»
n Του Άγγελου Αγγελίδη   

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ

«Σαφώς και υπάρχουν 
καταλληλότερες θέσεις 

από τη 12 στο Νομό 
μας. (…) δεν υπήρχε η 
σύμφωνη άποψη των 

οικείων ΟΤΑ»

«Στη Δυτική Ευρώπη 
αντίστοιχες μονάδες 

υπάρχουν στα κεντρικό-
τερα σημεία μεγάλων πό-

λεων, χωρίς να αντιδρά 
κανείς αφού δεν υπάρχει 

όχληση»

«Όσο περισσότερα χρή-
ματα εξασφαλιστούν για 

το έργο, τόσο χαμηλότερο 
θα είναι το τιμολόγιο 

στον πολίτη»

«Ο άξονας Βέροιας 
– Σκύδρας θα συνεχιστεί 
κανονικά, αφού έχει (…) 

εξασφαλισμένη την αρχι-
κή του χρηματοδότηση»

«Λείπει από τη Βεργίνα 
είναι ένα μουσείο, μέσα 

στο οποίο θα αναδει-
χθούν όλα τα ευρήματα 

της Βεργίνας». 

«Μέσα στο 2011 η 
Ημαθία θα αποκτήσει 
επιτέλους το δικό της 

Διοικητήριο»

«Οφείλουμε να έχουμε 
εναλλακτικές επιλογές 

μεσούσης της κρίσης, 
αλλά και να προετοιμα-
ζόμαστε για τη μετά την 

κρίση εποχή»

«Οι πολιτικές μας γενικά 
έχουν πρώτιστα εξω-

στρεφή προσανατολισμό, 
με στόχο να βοηθήσουν 

την προώθηση των προϊ-
όντων μας»

«Στόχος μας είναι 
νέα σχολεία παντού, 

καλύτερες συνθήκες για 
μαθητές και καθηγητές»

«Με γοητεύει η πολιτική, 
ωστόσο δεν είναι επάγ-

γελμα ούτε αυτοσκοπός. 
Υπάρχουν πολλοί τρόποι 
έκφρασης και προσφο-

ράς για κάποιον που 
θέλει να ασχοληθεί» 

Ευθύνες στους δήμους για το γεγονός πως δε δέ-
χθηκαν στα όριά τους τον ΧΥΤΥ με αποτέλεσμα να 
επιλεχθεί η θέση 12, επιρρίπτει με συνέντευξή 
του στο «ΤΕΧΝΟΓΡΑΦΗΜΑ» ο νομάρχης Ημαθί-
ας Κώστας Καραπαναγιωτίδης. Ξεκαθάρισε πως 
και ο ίδιος είχε εκφράσει τον προβληματισμό του 
για τη συγκεκριμένη θέση. Θεωρεί ότι το έργο 
θα γίνει εκεί καθώς έχει τη σύμφωνη γνώμη 
του οικείου δήμου και όπως λέει «σε θέση που 
είχε χαρακτηριστεί από τη ΔΕΗ για ανάλογη αξι-
οποίηση». Επίσης, εμφανίστηκε σίγουρος ότι 
οι περιβαλλοντικοί όροι θα εφαρμοστούν κατά 
τη διάρκεια κατασκευής του και επομένως «δε 
θα υπάρξει κανένα πρόβλημα», φέρνοντας ως 
παράδειγμα χώρες της δυτικής Ευρώπης όπου 
αντίστοιχες μονάδες υπάρχουν στα κεντρικότερα 
σημεία μεγάλων πόλεων.
Σε ότι αφορά το τιμολόγιο της διαχείρισης των 
απορριμμάτων, τονίζει ότι είναι ζήτημα του ΕΣΔΑ 
και των δήμων και το μόνο που η νομαρχία μπο-
ρεί να κάνει για να πέσει η τιμή για τους πολίτες 
είναι να πιέσει για την εξασφάλιση όσο το δυνα-
τόν περισσότερων χρημάτων που θα διατεθούν 
για την κατασκευή τους έργου. 
Αναφερόμενος στον οδικό άξονα Βέροιας – Σκύ-
δρας, ο κ. Καραπαναγιωτίδης ξεκαθάρισε πως 
«βρισκόμαστε προ τετελεσμένων γεγονότων», 
παραδέχθηκε καθυστερήσεις στην κατασκευή 
τις οποίες απέδωσε στις ενστάσεις ιδιοκτητών 
για απαλλοτριώσεις και τόνισε ότι το έργο θα συ-
νεχιστεί κανονικά, αφού έχει εξασφαλισμένη την 
αρχική του χρηματοδότηση.
Εμφανίστηκε σίγουρος πως μέχρι το τέλος του 
χρόνου θα ξεκινήσει η κατασκευή του Διοικητη-
ρίου στην πόλη της Βέροιας, ύψους 30 εκατομ-
μυρίων ευρώ και με χρονικό ορίζοντα παράδο-
σης τους 20 μήνες από την έναρξη των εργασιών. 
«Τίποτε δεν έχει βαλτώσει», είπε χαρακτηριστι-
κά. Σε ότι αφορά το δικαστικό μέγαρο της πόλης 
το οποίο στέκει ανεκπλήρωτο ο κ. Καραπαναγι-
ωτίδης υποστήριξε πως σύντομα θα συνεχιστεί 
καθώς «το υπουργείο Δικαιοσύνης έδωσε τη 
σχετική συγκατάθεση και τη χρηματοδότηση».
Ο νομάρχης Ημαθίας τόνισε πως συχνά κάνει 
ταξίδια στο εξωτερικό προκειμένου να επιτύ-
χει δύο στόχους: να αξιοποιήσει την ομογένεια 
και να στηρίξει τον αγροτικό κλάδο του νομού. 
«Μέσα από την ομογένεια μπορείς πολλά να 
κερδίσεις: επενδύσεις, ανταλλαγές ανθρώπων, 
ιδεών, πληροφοριών, τεχνογνωσία», είπε και 
πρόσθεσε πως έχει ήδη ξεκινήσει επαφές με δι-
άφορες περιοχές της Ρωσίας μέσα από τις οποίες 
επιδιώκει την προώθηση της αγροτικής παραγω-
γής. «Η συμβολή της νομαρχιακής αυτοδιοίκη-
σης στην προσπάθεια των παραγωγών μας στην 
αγορά της Ρωσίας ήταν καταλυτική», τόνισε. Ο κ. 
Καραπαναγιωτίδης ξεκαθάρισε πως η νομαρχία 
καταβάλλει σοβαρές προσπάθειες στο κρίσιμο 
ζήτημα της υπολειμματικότητας φυτοφαρμάκων, 
με αυστηρούς ελέγχους, περισσότερες προλη-
πτικές αναλύσεις, ακόμη και σχεδιάζοντας ένα 

τοπικό κέντρο διαπίστευσης. 
Χαρακτήρισε «αξιόλογη ιδέα και σύλληψη» την 
Πολιτιστική Εγνατία και για μία ακόμη φορά δεν 
παρέλειψε να ζητήσει την κατασκευή Μουσείου 
στη Βεργίνα που θα στεγάσει όλα όσα οι αρχαι-
ολόγοι ανακαλύπτουν στο Ανάκτορο των Αιγών 
και σήμερα στοιβάζονται στις αποθήκες του 
εργαστηρίου. Δήλωσε ικανοποιημένος αλλά όχι 
επαναπαυμένος σε ότι αφορά το τομέα της σχο-
λικής στέγης λέγοντας πως στόχος του είναι νέα 
σχολεία παντού, καλύτερες συνθήκες για μαθη-
τές και καθηγητές
Τέλος, δεν αποκλείει το ενδεχόμενο να μεταπη-
δήσει στη κεντρική πολιτική σκηνή, αφού όμως 
πρώτα διεκδικήσει μία ακόμη τετραετία ως νο-
μάρχης Ημαθίας.

n  Έχετε πειστεί από την ορθότητα της επιλογής 
για τη χωροθέτηση του ΧΥΤΥ πάνω από τον ταμι-
ευτήρα υδροδότησης Θεσσαλονίκης καθώς από 
τη θέση της αντιπολίτευσης στη νομαρχία είχατε 
ψηφίσει λευκό στη σχετική συζήτηση;
Παλαιότερα είχα εκφράσει τον προβληματισμό 
μου για τη θέση 12. Σαφώς και υπάρχουν καταλ-
ληλότερες θέσεις από τη 12 στο Νομό μας, οι 
οποίες έχουν καταγραφεί και από αυτές ξεκίνησε 
η διερεύνηση των θέσεων χωροθέτησης, χωρίς 
ωστόσο να τελεσφορήσουν, αφού δεν υπήρχε η 
σύμφωνη άποψη των οικείων ΟΤΑ. Η μοναδική 
επιλογή που είχε τη σύμφωνη γνώμη του οικείου 
δήμου ήταν η συγκεκριμένη, στο δήμο Μακεδο-
νίνος. Μάλιστα, σε θέση που είχε χαρακτηριστεί 
από τη ΔΕΗ για ανάλογη αξιοποίηση. Θαρρώ πως 
για το συγκεκριμένο ζήτημα έχει γίνει μεγάλη 
συζήτηση. Η Ελλάδα είναι μια χώρα της Ευρω-
παϊκής Ένωσης. Στη Δυτική Ευρώπη αντίστοιχες 
μονάδες υπάρχουν στα κεντρικότερα σημεία με-
γάλων πόλεων, χωρίς να αντιδρά κανείς αφού δεν 
υπάρχει όχληση. Κι εδώ, αν εφαρμοστούν -και θα 
εφαρμοστούν- στη διάρκεια της κατασκευής της 
μονάδας οι περιβαλλοντικοί όροι, δε θα υπάρχει 
κανένα πρόβλημα.

n Τι πρωτοβουλίες προτίθεστε να αναλάβετε 
ώστε να πέσουν λιγότερα οικονομικά βάρη στις 
«πλάτες» των πολιτών σχετικά με το οικονομικό 
αντάλλαγμα προς τον ανάδοχο που θα διαχειρί-
ζεται το ΧΥΤΥ;
Το τιμολόγιο της διαχείρισης των απορριμμάτων 
είναι ζήτημα του ΕΣΔΑ και των δήμων. Η δική 
μας παρέμβαση που είναι ικανή να ρίξει την 
τιμή, είναι ασφαλώς η χρηματοδότηση της κα-
τασκευής του έργου. Όσο περισσότερα χρήματα 
εξασφαλιστούν για το έργο, τόσο χαμηλότερο θα 
είναι το τιμολόγιο στον πολίτη. Σ’ αυτόν τον τομέα, 
ασφαλώς θα βοηθήσουμε όσο μπορούμε με πα-
ρεμβάσεις στην κεντρική εξουσία.

n Σε ποιο στάδιο βρίσκεται ο οδικός άξονας Βέ-
ροιας – Σκύδρας καθώς έχουν διατυπωθεί σοβα-
ρές ενστάσεις σε ότι αφορά τον τρόπο κατασκευής 
του;
Στη σύγχρονη Ελλάδα δεν υπάρχει οδικό έργο που 
να μην υπήρχαν ενστάσεις και εντάσεις. Ακόμη 
και η Εγνατία. Και στο θέμα αυτό είχα σοβαρές 
επιφυλάξεις όσον αφορά τη συγκεκριμένη χάρα-
ξη. Ωστόσο, αυτή η χάραξη επιλέχθηκε και επά-
νω σ’ αυτήν ξεκίνησε να κατασκευάζεται το έργο. 
Σήμερα βρισκόμαστε προ τετελεσμένων γεγονό-
των και αποφάσεων. Ή γίνεται το έργο ως έχει ή 
δε γίνεται καθόλου. Αντιλαμβάνεστε ότι σ’ αυτό 
το δίλημμα κανένας υπεύθυνος πολιτικός δε θα 
επέλεγε τη δεύτερη εκδοχή. Έτσι έχει η κατάστα-
ση. Φυσικά η καθυστέρηση του πολύ σημαντικού 
αυτού έργου οφείλεται στις ενστάσεις κάποιων 
ιδιοκτητών για τις απαλλοτριώσεις, ζήτημα που 
όμως θα ολοκληρωθεί μέχρι το καλοκαίρι. Από 
εκεί και μετά το έργο θα συνεχιστεί κανονικά, 
αφού έχει χαρακτηριστεί έργο-γέφυρα του Γ΄ ΚΠΣ 
με το ΕΣΠΑ, άρα έχει εξασφαλισμένη την αρχική 
του χρηματοδότηση.

n Ποια η συμβολή και η συνδρομή της νομαρχί-
ας στην «πολιτιστική Εγνατία» και την ανάδειξη 
της Βασιλικής Νεκρόπολης και του Ανακτόρου 
των Αιγών;
Αναφορικά με τις εργασίες στη Βεργίνα ασφαλώς 
στηρίζουμε τις άοκνες προσπάθειες των αρχαιο-
λόγων μας για το Ανάκτορο των Αιγών, ένα έργο 
για το οποίο θα μιλάει όλη η ανθρωπότητα με 
την ολοκλήρωσή του. Γι’ αυτό σας διαβεβαιώνω 
προσωπικά. Κατά τα άλλα, αυτό που λείπει από τη 
Βεργίνα είναι ένα μουσείο, πανημαθιώτικο αίτημα 
τα τελευταία χρόνια, μέσα στο οποίο θα αναδει-
χθούν όλα τα ευρήματα που ακόμη και σήμερα 
ανακαλύπτονται και στοιβάζονται στις αποθήκες 
του εργαστηρίου, αλλά και αυτά που βρίσκονται σε 
άλλους χώρους εκτός Βεργίνας.
Ως προς την τουριστική ανάπτυξη των περί την 
Εγνατία νομών, είναι ασφαλώς μια αξιόλογη ιδέα 
και σύλληψη, που έχει ήδη μπει σε στάδιο εφαρ-
μογής. Είμαστε πεπεισμένοι ότι τα αποτελέσματα 
θα είναι ικανοποιητικά για όλους τους νομούς.

n Έχει «βαλτώσει» το έργο της κατασκευής Διοι-
κητηρίου Ημαθίας; Σε ποια φάση βρισκόμαστε;
Τίποτε δεν έχει βαλτώσει. Η σχετική διαδικα-
σία συνεχίζεται και βρισκόμαστε στο στάδιο της 
επιλογής τεχνικών συμβούλων. Ακόμη και με 
αυτούς τους ρυθμούς, θεωρώ βέβαιο ότι το έργο 
θα ξεκινήσει το αργότερο στο τέλος του 2009. Σε 
κάθε περίπτωση, πρόκειται για ένα τεράστιο έργο 
30 εκατ. ευρώ για να μεμψιμοιρούμε για 6 μήνες 
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και ένα χρόνο αργοπορίας. Η διαδικασία των ΣΔΙΤ 
εγγυάται άρτια κατασκευή και ολοκλήρωση του 
έργου μέσα σε 18-20 μήνες, άρα είμαστε σε καλό 
δρόμο. Μέσα στο 2011 η Ημαθία θα αποκτήσει 
επιτέλους το δικό της Διοικητήριο.

n Το δικαστικό μέγαρο της πόλης παραμένει 
ανεκπλήρωτο. Ποιες πρωτοβουλίες είστε διατε-
θειμένος να αναλάβει για να ολοκληρωθεί επι-
τέλους;
Απ’ όσα γνωρίζω, σύντομα θα συνεχιστεί το έργο, 
αφού το Υπουργείο Δικαιοσύνης έδωσε τη σχετι-
κή συγκατάθεση και τη χρηματοδότηση. Εκείνο 
που θέλω να τονίσω είναι το ότι το Δικαστικό Μέ-
γαρο και το οικόπεδο του Διοικητηρίου γειτνιά-
ζουν επάνω στον κόμβο της Εγνατίας στη Βέροια. 
Το ίδιο συμβαίνει και με το μέγαρο της Αστυνομί-
ας, που θα ακολουθήσει. Έτσι, δημιουργείται ένα 
διοικητικό κέντρο στην είσοδο της Βέροιας, που 
ευνοεί τα μέγιστα στην εξυπηρέτηση του πολίτη.

n Συχνά επισκέπτεστε το εξωτερικό. Ποια τα 
οφέλη από τη διεθνή δραστηριότητά σας; Είναι 
γνωστή η πολιτιστική σας δράση. Τι παραπάνω 
μπορείτε να κάνετε για την περαιτέρω στήριξη 
του συγκεκριμένου κλάδου;
Ο πολιτισμός είναι ένα τεράστιο κεφάλαιο για τη 
χώρα μας. Η ελληνική ιστορία μαγεύει τους ξέ-
νους πολίτες. Ενώ την ίδια στιγμή η ομογένεια, 
έχοντας διαπρέψει μακριά από τη μάνα πατρίδα, 
έχει μεγάλη διάθεση προσφοράς και συνεργασί-
ας. Αυτός είναι ο μεγάλος στόχος. Να αξιοποιή-
σεις τη δυναμική της ομογένειας, μέσα από την 
οποία μπορείς πολλά να κερδίσεις: επενδύσεις, 
ανταλλαγές ανθρώπων, ιδεών, πληροφοριών, τε-
χνογνωσία. Όμως, τα ταξίδια στο εξωτερικό δεν 
είναι μόνο πολιτισμός. Είναι και ουσία. Εδώ και 
μια διετία έχουμε ξεκινήσει σειρά επαφών με διά-
φορες περιοχές της Ρωσίας (Μόσχα, Κρασνοντάρ, 
Ούγκλιτς κ.α.) μέσα από τις οποίες επιδιώκουμε 
την προώθηση της αγροτικής μας παραγωγής. 
Θεωρώ ότι η συμβολή της Νομαρχιακής Αυτο-
διοίκησης στην προσπάθεια των παραγωγών μας 
στην αγορά της Ρωσίας ήταν καταλυτική. Κακά τα 
ψέματα, η αγορά της Ρωσίας έδωσε στα προϊόντα 
μας νέα δυναμική και προοπτική. Γι’ αυτό και συ-
νεχίζουμε τις προσπάθειες, έτσι ώστε να ανοίξου-
με ακόμη περισσότερες πόρτες για ακόμη περισ-
σότερα προϊόντα και υπηρεσίες, σε περιοχές της 
αχανούς χώρας που και παρθένες είναι, και έχουν 
ισχυρούς δεσμούς με την Ελλάδα και τους Έλλη-
νες. Η φετινή χρονιά, λόγω της κρίσης, μπορεί να 
έχει κάποιες δυσκολίες. Αυτό όμως δε σημαίνει 
ότι εμείς πρέπει να σταματήσουμε τις προσπάθει-
ες. Οφείλουμε να έχουμε εναλλακτικές επιλογές 
μεσούσης της κρίσης, αλλά και να προετοιμαζό-
μαστε για τη μετά την κρίση εποχή.

n Η Ημαθία είναι ένας κατεξοχήν αγροτικός νο-
μός. Ποιες οι δράσεις της νομαρχίας για τη στή-
ριξη των αγροτών;
Νωρίτερα σας ανέφερα τις προσπάθειες που κά-
νουμε στη ρωσική αγορά, με εξαιρετική επιτυχία 
τα τελευταία χρόνια. Οι πολιτικές μας γενικά έχουν 
πρώτιστα εξωστρεφή προσανατολισμό, με στόχο 
να βοηθήσουν την προώθηση των προϊόντων μας, 
παράλληλα με την ανάπτυξη της καινοτομίας στον 
αγροτικό τομέα, που θα βοηθήσει στον ανταγω-
νισμό. Οι τοπικοί φορείς συνεργαζόμαστε στενά, 
έχοντας πάντα καλή προαίρεση, με στόχο την ανά-
πτυξη της επιχειρηματικότητας, την προσέλκυση 
επενδύσεων, την αγροτική οικονομική ανάπτυξη 
και την ανάπτυξη του διαμετακομιστικού εμπο-
ρίου. Στο πλαίσιο αυτό ασκούμε πολιτικές με 
στόχο να μη χάσουμε την ευκαιρία διείσδυσης 
στις μεγάλες και πλούσιες αγορές της Ρωσίας. 
Η πολιτική συγκυρία μας ευνοεί, οφείλουμε να 
την αξιοποιήσουμε στο έπακρο, προς όφελος 
των εξαγωγών και των παραγωγών μας, αλλά και 
προς όφελος της εθνικής οικονομίας. Παράλληλα 
κάνουμε σοβαρές προσπάθειες στο κρίσιμο ζή-
τημα της υπολειμματικότητας φυτοφαρμάκων, με 
αυστηρούς ελέγχους, περισσότερες προληπτικές 
αναλύσεις, ακόμη και σχεδιάζοντας ένα τοπικό 
κέντρο διαπίστευσης. Πιστεύουμε ότι καμία μικρή 
μειοψηφία δεν μπορεί να αμαυρώσει τις φιλότι-
μες προσπάθειες της συντριπτικής πλειοψηφίας 
των καλών παραγωγών. Το περιβάλλον όσον αφο-
ρά τη διατροφή διακατέχεται από ιδιαιτερότητες 
και ευαισθησίες, κι εμείς οφείλουμε να προστα-
τεύσουμε και να προστατευτούμε.

n Ποια είναι η κατάσταση στον τομέα της σχολι-
κής στέγης;
Στην Ημαθία σήμερα δεν υπάρχει απογευματινή 
βάρδια. Κι αυτό είναι επιτυχία των διοικήσεων 
της Νομαρχιακής Αυτοδιοίκησης. Αυτό δε ση-
μαίνει ότι επαναπαυόμαστε στο σήμερα. Πριν από 
ένα χρόνο παραδώσαμε δύο μεγάλα υπερσύγ-
χρονα γυμνάσια στη Βέροια και τη Νάουσα, ενώ 
ο σχεδιασμός μας περιλαμβάνει νέες σύγχρονες 
σχολικές μονάδες ή συμπληρωματικές αίθουσες 
που θα κατασκευαστούν από το ΕΣΠΑ και το νο-
μαρχιακό πρόγραμμα στη Βέροια, τη Νάουσα, την 
Αλεξάνδρεια, τα Ριζώματα κ.α. Στόχος μας είναι 
νέα σχολεία παντού, καλύτερες συνθήκες για μα-
θητές και καθηγητές.

n Υπάρχουν σκέψεις για μεταπήδησή σας στη 
κεντρική πολιτική σκηνή;
Είμαι Νομάρχης Ημαθίας και θα επιδιώξω να 
συνεχίσω για μία ακόμη θητεία, αν έτσι κρίνει ο 
λαός. Θεωρώ ότι οι προσπάθειές μας θα εκτιμη-
θούν και θα έχουμε μία ακόμη εκλογή. Προσωπι-
κά με γοητεύει η πολιτική, ωστόσο δεν είναι επάγ-
γελμα ούτε αυτοσκοπός. Υπάρχουν πολλοί τρόποι 
έκφρασης και προσφοράς για κάποιον που θέλει 
να ασχοληθεί με τα κοινά. n
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ΤΕΥΧΟΣ

Η Διοικούσα Επιτροπή του ΤΕΕ/ΤΚΜ, παίρνοντας 
υπόψη και το ενδιαφέρον των συναδέλφων, όρισε 
τους εκπροσώπους του Τμήματος στις παρακάτω 
Επιτροπές:
• Στην Επιτροπή Διαγωνισμού του Δ. Καλαμαριάς 
για την ανάθεση «Παροχής Υπηρεσιών σχετικά 
με το συντονισμό-παρακολούθηση της μελέτης 
αποκατάστασης-επανάχρησης του διατηρητέου 
κτιρίου πρώην ιδρύματος Αριστοτέλη» τους ΑΜ 
Μαυρίδου Σμαρώ ως τακτική και Πάνου Πολυτίμη 
ως αναπληρωματική.
• Στην Επιτροπή Διαγωνισμού για την ανάθεση 
της μελέτης «Κατασκευή Διοικητικού Κέντρου Δ. 
Καλαμαριάς για τη στέγαση Δημοτικών Υπηρεσι-
ών» τους ΗΜ Δερμεντζόγλου Λάμπρο ως τακτικό 
και Σαμαρά Ευστάθιο ως αναπληρωματικό.
• Στην Επιτροπή Διαγωνισμού της ΔΔΕ για την 
ανάθεση της «Μελέτης περιβαλλοντικών επιπτώ-
σεων της ευρύτερης περιοχής του δυτικού παρά-
κτιου αναχώματος Καλοχωρίου-Χαλάστρας» τους 
Ζουλούμη Γρηγόρη ΑΤΜ ως τακτικό και Ιωαννίδου 
Αναστασία μηχανικό Χωροταξίας Πολεοδομίας & 
Περιφερειακής Ανάπτυξης ως αναπληρωματική.
• Στην Επιτροπή Διαγωνισμού για την ανάθεση 
της «Μελέτης ανάπλασης οδού Μοναστηρίου 
στα διοικητικά όρια του Δ. Μενεμένης» τους ΑΜ 
Νούνη Βασίλη ως τακτικό και Παπά Χρήστο ως 
αναπληρωματικό.
• Σε 2(δύο) Επιτροπές Διαγωνισμού της Δ/νσης 
Δημοσίων Έργων-Τμήμα Συγκοινωνιακών έργων 
ορίστηκαν όπως ακολουθεί:
Για την ανάθεση της «Μελέτης Ε.Ο. Σερρών-Δρά-
μας, τμήμα Λευκοθέα-Αλιστράτη-όρια Ν.Δράμας» 
τους Μεντέ Αλέξανδρο ΠΜ ως τακτικό και Σαχινί-
δου Πολυξένη ΑΤΜ ως αναπληρωματική
Για την ανάθεση της «Μελέτης σύνδεσης της 
επαρχιακής οδού Χαλκηδόνας-Κουφαλίων προς 
Άγ.Πέτρο και Αξιούπολη με τη νέα Ε.Ο. Θεσσαλο-
νίκης-Έδεσσας τους ΠΜ Φούζα Χρήστο ως τακτι-
κό και Σαλονικιό Θωμά ως αναπληρωματικό.
• Στην Επιτροπή Διαγωνισμού του Τμήματος Εγ-
γείων Βελτιώσεων για την ανάθεση της «Μελέτης 
βελτίωσης εγκαταστάσεων Ιχθυόσκαλας Ν. Μη-
χανιώνας Ν. Θεσσαλονίκης» τους ΑΜ Αγιομαμί-
του Αναστασία ως τακτική και Μαδημένου Μαρία 
ως αναπληρωματική.
• Στην Επιτροπή Διαγωνισμού του Δήμου Ελευθε-
ρίου-Κορδελιού για τη σύμβαση εκπόνησης της 
μελέτης «Ανάπλαση οδού Εθνικής Αντιστάσεως 
και των καθέτων Αθανασίου Διάκου και Σιατί-
στης» τους ΑΜ Αθανασιάδου Έλενα ως τακτική 
και Παπά Χρήστο ως αναπληρωματικό.
• Στην Επιτροπή Διαγωνισμού για την εκπόνηση 
της μελέτης «Ανάπλαση Δυτικής Παραλίας Σταυ-
ρού Δήμου Ρεντίνας τους ΑΜ Σαλίφογλου Κυρα-
σούλα ως τακτική και Αθανασιάδου Έλενα ως 
αναπληρωματική. n
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